



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300054233		30	21-11-2003	富記食品公司 九龍 觀塘創業街 36 號 華 基中心 2306 室	施文律師行 香港 中環畢打街 11 號置地廣場 告羅士打大廈 15 樓 1501-03 室
300082368		32	09-01-2004	TAO-TI INTERNATIONAL CO., LTD. 8/F., NO. 192-2, SEC. 3, CHUNG YANG RD., SAN CHUNG CITY, TAIPEI HSIEN, TAIWAN, PROVINCE OF CHINA.	CHINA.HK INTELLECTUAL PROPERTY SERVICES CO., LTD. 2504-6, 25/F, CC WU BUILDING, 302-308 HENNESSY ROAD, HONG KONG.
300083600	Chrisdien Deny	3, 18, 25	14-11-2003	鄭煥明 香港 九龍彌敦道 655 號 1812 室	鄭煥明 香港 九龍彌敦道 655 號 1812 室

300170973

立白
DEPEX

5, 32, 35 02-04-2004

創生(香港)有限公司

創生(香港)有限公司

香港 新界元朗洪水橋大
街 23 號 金閣豪園 7 座地
下 A 室

香港 新界元朗洪水橋大街 23 號
金閣豪園 7 座地下 A 室